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SVET: V dôsledku technologického rozvoja našej civilizácie je teraz ťažké nájsť absolútne
zdravého  človeka.  Podľa  odborníkov  asi  80  %  svetovej  populácie  nedostáva  lekársku
starostlivosť. Napriek pokračujúcemu výskumu vo vývoji nových liekov moderná medicína
prehráva „závod“ s chorobami: počet samotných chorôb aj chorých ľudí sa každým rokom
zvyšuje. Aké sú skutočné dôvody tohto všetkého? Skúsme na to prísť.

W. Sullivan teda poznamenáva: „Jazyk modernej lekárskej starostlivosti  – „bojovať“ s chorobou,
„vyhlasovať vojnu“ AIDS, „ničiť“ baktérie, hľadať „kúzelný elixír“ – nehovorí o blahobyte, ale o boji o
potlačenie  choroby.  Zdravotné  poisťovne  zároveň  nepreplácajú  doplnkovú  liečbu,  akou  je
homeopatia, ktorá sa snaží skôr posilniť imunitný systém, ako „bojovať“ s chorobou. Homeopatia
nemôže byť vedecky „monitorovaná“, pretože nikto iný ako ona sama nevie, ako funguje. Nie je
náhoda, že takéto medicínske metódy vyžadujú aktívnu účasť „pacienta“.

Dnes  je  už  dobre  známe,  že  mnohé  nové  nebezpečné  kmene  organizmov,  ktoré  boli  dávno
považované za „zničené“, v skutočnosti vznikli (spôsobené v modifikovanej forme) nerozlišujúcim
používaním liekov určených práve na ich „zničenie“. V tomto zmysle medicína posilnila imunitný
systém skôr u patogénov ako u ľudí. V posledných rokoch, napriek nedostatku financií na programy
zdravotného poistenia, sa mnohí ľudia rozhodli nájsť cestu z tejto slepej uličky obrátením sa na
alternatívnu  zdravotnú  starostlivosť.  Zvyšujúce  sa  nebezpečenstvo  zo  strany  patogénov  v
zhoršujúcom sa  prostredí  neprispieva  ani  tak  k  „boju“  proti  chorobám,  ako  skôr  z  nich  robí
rukojemníkov „prakticky zdravých“.

Súhlasím s názorom W. Sullivana na tradičnú a alternatívnu medicínu, doktora lekárskych vied
profesora Y. Galperina: „Teraz, aby vám bola určená diagnóza na klinike, ak ste neprechladli alebo
nemáte tráviace ťažkosti,  musíte obísť veľa oddelení, v ktorých sedia „úzki špecialisti“.  Zároveň
každý, buďte si istí, si u vás podľa profilu určite nájde nejakú chorobu. A prečo tento zdravotný
problém prišiel na vás – nikto nepovie. Toto je prvé slabé miesto medicíny.

Rýchly rozvoj farmakológie priniesol do života tisíce liekov. A komercializácia medicíny viedla k
tomu, že indikácie uvedené v anotácii nie vždy zodpovedajú pravde. A majte na pamäti: čím účinnejší
je produkt, tým viac vedľajších účinkov má. Toto je druhá slabá stránka medicíny.

Pokroky v oblasti  chirurgie, ktorá sa stala lídrom medzi ostatnými medicínskymi odbormi, dnes
umožňujú vykonávať komplexné operácie v oblasti  srdca,  očí,  ciev a transplantácií  darcovských
orgánov. Ale operácia je vždy zásah do celistvosti organizmu, narušenie jeho fungovania. Dôsledky
tohto porušenia sa navyše nemusia objaviť okamžite, ale po čase. Navyše: úspechy chirurgie rozbehli
operácie ako na bežiacom páse.

Pod skalpel sa dávajú aj tí, ktorým by sa dalo pomôcť bez operácie. Toto je tretie slabé miesto
medicíny. Medzitým, ako sami lekári priznávajú, pomocou homeopatie, bylinnej medicíny, energie a
iných metód vplyvu je možné dosiahnuť resorpciu cýst a nádorov, zjazvenie vredov…“

Podobný názor zdieľa aj ďalší lekársky vedec – doktor lekárskych vied, profesor Štátnej lekárskej
univerzity – V. V. Revo, ktorý sa domnieva, že mnohé choroby majú spoločný systémový základ, a
preto môžu mať všeobecné princípy liečby, v dôsledku mimoorgánových znakov prejavov chorôb, ale
spoločnými základnými evolučnými mechanizmami. Takéto ochorenia môže úspešne liečiť iba lekár,
ktorý pochopil základné mechanizmy chorôb a nie úzky špecialista na jednotlivé orgány. Tradičná
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medicína sa drží podobného pohľadu na obnovu zdravia.

Ďalšou  črtou  modernej  medicíny  je  podľa  amerického  psychiatra  S.  Grofa  jej  spájanie  s
farmaceutickým  priemyslom,  čo  vôbec  neprispieva  k  úplnému  vyliečeniu  človeka  z  choroby:
„Medicína si v istom zmysle zabezpečuje vlastnú večnú existenciu, a preto je liečiteľská medicína
veľmi citlivá, keďže mnohé lieky potláčajúce symptómy objavené počas lekárskeho výskumu, majú
nebezpečné vedľajšie účinky, a preto vždy potrebujete lekára, ktorý vie, ako ich predpísať a podať.
Symbiotický  vzťah  medzi  medicínou  a  mocným farmaceutickým priemyslom,  ktorý  sa  bytostne
zaujíma o predaj svojich produktov, a preto vyčleňuje prostriedky na rozvoj medicíny, uzatvára tento
začarovaný kruh.“

Medzitým sa v poslednom čase na celom svete zvyšuje záujem o alternatívnu medicínu. V Bruseli sa
teda  plánuje  medzinárodný  experiment  s  diaľkovou  liečbou  pacientov  s  chronickým únavovým
syndrómom a  viacnásobnou  chemickou  citlivosťou,  t.j.  s  dvomi  z  najprogresívnejších  chorôb  v
technokratickej spoločnosti. Okrem toho, ako ukazujú štatistiky, počet šarlatánov medzi liečiteľmi a
počet takýchto šarlatánov v akademickej medicíne je rovnaký – asi 12,6 %. Metódy akademickej
medicíny zároveň vyliečia len 0,2 % beznádejne chorých pacientov a tradičná medicína – 10,4 %.

Kandidát lekárskych vied A. Klyuev komentuje tento stav takto: „Moderná ortodoxná medicína sa
môže dlhodobo pýšiť úspechmi v oblasti funkčnej, klinickej a laboratórnej diagnostiky. Röntgenové a
ultrazvukové  vyšetrenia,  počítačová  tomografia,  elektrokardiografia,  endoskopia,  biochemické,
bunkové,  imunologické,  genetické  štúdie  atď.  umožňujú  stanoviť  lekársku  diagnózu  s  vysokou
presnosťou. Problém skutočnej kauzality výskytu chorôb však ešte nie je vyriešený (a nemôžu ho
vyriešiť ľudia, ktorých vedomie je v zajatí mentálnych dogiem), a bez toho nemožno hovoriť o zrode
radikálnych metód na zbavenie sa chorôb.“

Navyše moderná medicína je v skutočnosti príveskom farmakologických spoločností, ktoré majú z
predaja liekov rozprávkové zisky. Prirodzene, pre tieto spoločnosti nie je rentabilné vyrábať lieky,
ktoré poskytujú úplné uzdravenie. A je prospešné, že ich lieky jednoducho zmierňujú symptómy a
samotná choroba sa bez vyliečenia alebo odstránenia jej príčiny prenesie do chronického štádia. Veď
práve to vám zaručí, že sa stanete pravidelným zákazníkom farmaceutického biznisu.

Známy výskumník šamanských praktík, profesor antropológie M. Haner teda poznamenáva: „Dnes
neustále  zisťujeme,  že  ani  zázraky  západnej  medicíny  niekedy  nedokážu  samy  vyriešiť  všetky
problémy  s  liečbou  a  prevenciou  chorôb.  Zdravotníci  a  ich  pacienti  čoraz  viac  hľadajú  nové,
doplnkové možnosti liečby. Zároveň sa často stáva, že ani profesionálny lekár nedokáže oddeliť
účinné techniky od šarlatánstva. Rozdiel medzi starodávnymi metódami šamanizmu je v tom, že sú
už preverené časom a obstáli v tejto skúške nesmierne dlho ako napríklad psychoanalýza a mnohé
nové psychoterapeutické metódy liečby.

Nie je náhoda, že biorezonančné metódy liečby a ochrany človeka pred chorobami, založené na
vplyve na energetické štruktúry tela s frekvenciami, ktoré obnovujú biopole chorých orgánov, sú v
21. storočí uznávané ako perspektívne.

Prečo je  účinnosť  tradičnej  medicíny oveľa vyššia? Niektoré z  dôvodov už boli  uvedené („úzka
profilácia odborníkov“, dodržiavanie syntetických liekov, ktoré spôsobujú vedľajšie účinky, aktívna
chirurgická intervencia, ktorá narúša „energiu“ tela atď.).

Doktor lekárskych vied I.  Neumyvakin vidí  hlavný dôvod takto: „Hlavným problémom modernej
medicíny je preceňovanie vlastných možností a podceňovanie obranyschopnosti organizmu. Pacient s
ľahkou rukou lekára bol naučený relaxovať, „odovzdať sa“ chorobe. Nastala paradoxná situácia: lekár
nie je platený za vyliečeného pacienta, ale za počet pacientov, ktorých dostane. Už len z tohto



dôvodu hrá tradičná medicína pre civilizáciu spásnu úlohu.

Okrem toho oficiálna medicína naďalej lieči účinok, nie príčinu chorôb. Choroby sú spôsobom života,
pri  ktorom je  narušená  harmónia  medzi  vnútorným stavom a  vonkajšími  faktormi.  Obnovením
harmónie je  možné prakticky bez liekov mnohé choroby nielen vyliečiť,  ale  aj  predchádzať  ich
vzniku.“

Obnoviť  harmóniu  však  nemožno  pokračovaním  technokratickej  expanzie  proti  prírode  a
znečisťovaním životného  prostredia.  Tieto  trendy  umožňujú  pochopiť,  že  všetky  naše  problémy
vznikajú  v  dôsledku  straty  pôvodnej  harmónie  s  prírodou,  od  ktorej  nás  delia  mrakodrapy  v
megamestách, mnoho kilometrov dopravných uzlov a dym tovární.

Už v roku 1838 anglický lekár Dominson zistil absenciu mnohých chorôb medzi „necivilizovanými“
obyvateľmi  tejto  krajiny  žijúcimi  vo  vidieckych  oblastiach.  Predovšetkým  nemali  hypertenziu,
ischemickú chorobu srdca, neurózu, obezitu, diabetes mellitus a mnohé iné choroby technokratickej
spoločnosti.

To všetko umožňuje pochopiť, že technokratický vývoj je nám vnucovaný nepriateľskou silou, ktorá sa
snaží prerušiť naše spojenie s prírodou, kozmom a Stvoriteľom, viesť k úplnej degradácii vedomia a
zničeniu. Nie je náhoda, že prisluhovači tejto sily rozdelili medicínu do mnohých úzkych odvetví a
podriadili  ju farmakologickej mafii,  ktorá nelieči ľudí,  ale mrzákov. Navyše to bola WHO, ktorú
vytvorili klany globalistov, aby „redukovali“ ľudstvo, a preto sú mnohé „zázračné lieky“ a „zázračné
vakcíny“ od Big Pharma v skutočnosti  skutočnými „biologickými zbraňami“,  ako je trojzložková
vakcína vyvinutá pod záštitou WHO ešte v 70. rokoch 20. storočia.

Zároveň sa globalisti a ich služobníci, okrem toho, že dostávajú rozprávkové zisky od Big Pharma,
cez  nimi  ovládané  pseudomedzinárodné  globalistické  organizácie  zapájajú  do  priamej  genocídy
ľudstva. A to je len jeden z nástrojov na ich zločinnú „redukciu“ na 500 miliónov ľudí. Podobný cieľ sa
dosahuje pomocou chemtrails, GMO, používaním škodlivých chemických prísad v potravinách a vody
z vodovodu, ako aj výrobou potravín z hmyzu, odpadu a rôznych syntetických svinstiev. Vzhľadom na
to všetko už nie je prekvapujúce zhoršovanie zdravia ľudí, zníženie ich imunity, skrátenie strednej
dĺžky života a zvýšenie úmrtnosti. Toto je skutočná „tajná vojna“ proti ľuďom a je načase, aby sme si
túto skutočnosť začali uvedomovať…
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